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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
De analyses en conclusies in het E.D. van 4 december jl. logen er niet om: 
John Graat: ‘Einde van Peel 6.1 in zicht’  
Ad de Koning: ‘Peel 6.1 legt het verschil stad en platteland bloot‘ 
Voor wie gepoogd heeft de manoeuvres van het college van b&w Helmond in deze zaak sinds de start te 
volgen, kwam deze deconfiture van dit toch zo nuttige en reële project niet echt onverwacht. 
Voortekenen wezen immers regelmatig op het zichtbaar en vaak niet eens omzichtig meer door Helmond 
zoeken van een vluchtweg of nooduitgang . 
Des te opmerkelijker is dan later op diezelfde dag (4 december 2015), waarop het E.D. onthulde wat stond te 
gebeuren, een ‘gezamenlijke verklaring van de Peelgemeenten’ die zegt dat ‘de samenwerking in de Peel 
wordt gecontinueerd’. 
  
Vragen: 
1. Wij vragen het college ons in de vergadering van commissie Maatschappij op 14 december a.s. 
volledig gedetailleerd te informeren betreffende hetgeen er door Helmond en door de vijf 
partnergemeenten is ingebracht, waardoor de beëindiging van het samenwerkingsverband Peel 6.1 
voor het moment weer werd voorkomen. 
In het gezamenlijke bericht van 4 december jl. wordt aangegeven dat er ‘op respectvolle wijze’ over  de 
samenwerking is gediscussieerd.  
En dat allen daar ‘positief op terugkijken’ en zelfs ‘nadrukkelijk meerwaarde zien om die samenwerking in de 
toekomst voort te zetten’ 
Er zijn ook – alweer – ‘hoofdlijnen uitgezet’ 
Helaas wordt tegelijkertijd – ook niet voor de eerste keer - aangekondigd ‘dat dit om verdere uitwerking 
vraagt, waarover door de portefeuillehouders sluitende afspraken zijn gemaakt’  
Er is zelfs niet vermeld hoe en wanneer verder wordt gesproken om eindelijk tot de gezamenlijke 
dienstverlening te komen, die het publiek bij herhaling is toegezegd. 
En geheel onwetend blijft met ons iedereen in stad en ommelanden over het moment waarop Helmond en 
de andere gemeentes uitgebroed willen zijn en er definitief zichtbaar wordt wat van Peel 6.1 verwacht kan 
worden. Met andere woorden: het gezamenlijke bericht houdt niets concreets in. 
  
Wij vragen het college derhalve:  
2. Welke onderdelen van de oorspronkelijke opzet gaan een nadere uitwerking krijgen? 
3. Wat houden de ‘sluitende afspraken’ precies in?  
4. Is er een deadline voor het moment waarop men concreet uitgebroed wil zijn? 
  
Uw reactie zien we graag voor of op 14 december a.s. tegemoet.  
 
Met dank en vriendelijke groet,  
Senioren 2013  
Frans Mol en Sandra Stijkel-van den Braken, raadsleden 
Freek Peters en Sjef Smeets,  burgercommissieleden 
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Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
 
Inmiddels heeft op 14 december jl. een uitgebreide discussie over dit onderwerp in de commissie M 
plaatsgevonden waarbij uw vragen aan de orde zijn geweest. 
Inmiddels zijn de tijdens deze vergadering toegezegde stukken aan u toegezonden. 
Wij nemen aan u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 


